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Abstract (en)
[origin: CN104930430A] The invention relates to a light module comprising transmitting means (2) of a light flux toward a reflector (4) having means
of optical deviation (12) of said flow towards the outlet of said module, said reflector comprising a support wall (28) which is integral with the means
of optical deviation and which is arranged across said optical deviation means so as to be disposed between said optical deflection means and
said transmitting means. The support wall has a shading portion (36) which is arranged opposite the emission means and including one of said cut
edge (48) is etched so as to form a shield come integral with the support wall, adapted to let pass only a portion of the rays emitted by the issuance
means. The invention also concerns a motor vehicle headlight, in particular in that it comprises two light modules parallel to each other transversely.

Abstract (fr)
L'invention concerne un module lumineux comportant des moyens d'émission (2) d'un flux lumineux en direction d'un réflecteur (4) présentant
des moyens de déviation optique (12) dudit flux vers la sortie dudit module, ledit réflecteur comportant une paroi support (28) qui est solidaire des
moyens de déviation optique et qui est disposée en travers desdits moyens de déviation optique de manière à être disposée entre lesdits moyens
de déviation optique et les moyens d'émission. La paroi support comporte une portion d'occultation (36) qui est disposée en regard des moyens
d'émission et dont un bord dit de coupure (48) est découpé de manière à former un occulteur venu de matière avec la paroi support, apte à laisser
passage seulement à une partie des rayons émis par les moyens d'émission. L'invention concerne également un projecteur de véhicule automobile,
notamment en ce qu'il comporte deux modules lumineux disposés transversalement côte à côte.
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